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Vragen van het statenlid SP (Ger van Unen)  ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
 
AANHANGSEL 
 

tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2011 nummer 421. 
 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde inzake Zorgelijke 
ontwikkelingen bij het ADRZ 
 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 21-03-2011)  

1. Wanneer worden bijgevoegde vragen 
beantwoord? 

1. Bedoelde vragen zijn op 22 maart jl. door 
ons college -binnen de daarvoor door 
Provinciale Staten gestelde termijn van 
dertig dagen- beantwoord. 
 

2. Wat is de oorzaak dat deze vragen 
nog niet beantwoord zijn? 
 

2. Zie ons antwoord op vraag 1. 

3.  Hoe ernstig is de situatie? 3. In financieel opzicht lijkt de situatie 
zorgelijk. Blijkens de brief van de Minister 
van VWS aan de Voorzitter van de Tweede 
Kamer d.d. 2 maart 2011 ligt er nog geen 
sluitende business case voor één van de 
voorliggende bouwscenario's.  
Volgens mededelingen vanuit de Raad van 
Bestuur in de pers gaat het ziekenhuis niet 
failliet, alleen wanneer er geen 
maatregelen getroffen zouden worden 
(PZC 24 maart 2011).   
 

4. In welke periode zijn deze problemen 
ontstaan? 

4. Het is niet exact aan te geven in welke 
periode deze problemen zijn ontstaan. 
Veelzeggend is in dat opzicht de 
opmerking in het informatiebulletin  
d.d. 22 maart 2011: "In vergelijking met 
andere ziekenhuizen is onze formatie te 
ruim en zijn onze kosten te hoog." 
 

5. Wat zijn de gevolgen voor de 
gezondheidszorg in Zeeland? 

5. Zolang in het directe zorgaanbod niet wordt 
gesneden en de directe patiëntenzorg 
daardoor niet in het gedrang komt, zijn de 
(negatieve) gevolgen hiervan niet aan te 
geven. 

    
    
    
    
    
    
    
    
    



 

 

    
6. Is het niet de hoogste tijd om in te 

grijpen? 
6. De Raad van Bestuur -zijnde het bevoegd 

gezag- grijpt in door efficiencymaatregelen 
door te voeren, die leiden tot een sluitende 
begroting voor het jaar 2011.  
Het provinciebestuur heeft ter zake geen 
bevoegdheid om op een private organisatie 
als een ziekenhuis in te grijpen. 

 
 

 MIDDELBURG, 5 april 2011 
 
 

Namens de fractie van SP-fractie, Gedeputeerde staten, 
 
 

Ger van Unen Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 


